
ЧРЕЗ: г-н Венцислав Спирдонов 
Председател на ВТОС

ДО: г-н Даниел Панов
Кмет на Община Велико Търново

ПИТАНЕ
ОТ: Красин Каракоцев -  общински съветник от група „БСП за България, АБВ 

и Движение 21" във ВТОбС.
ОТНОСНО: Състоянието на стълбищната мрежа във Велико Търново

Уважаеми г-н Панов,
Стълбищната мрежа в града е една от основните артерии на великотърновци 

з| предвижване. Състоянието им е от изключително важно значение за 
безопасността на хората. През годините някои стъбища бяха ремонтирани, но сега 
отново се налага да бъдат извършени частични ремонти по тях. На някои 
стълбищата има изпопадали плочки, липсват парапети, на места липсва окосяване. 
Това предразполага за инциденти, особено в тъмната част на денонощието, тъй 
като няма осветление на много от тях.

След мое питане от април 2021г. едно от разрушените стълбища беше 
ремонтирано. В инвестиционната програма на Община Велико Търново отново са 
заложени 50 000 лв за ремонт на стълбищната мрежа.

В тази връзка са следващите ми въпроси:
1. Колко стълбища са ремонтирани от началото на мандата до сега? Къде се 

* намират те?
2. Колко пари от бюджет 2022 са изразходвани за ремонт на стълбищната

мрежа до сега? Кои са тези стълбища?
3. До края на година кои стълбища се планува да се ремонтират?

Моля да ми отговорите устно с писмен вариант на отговора.

С уважение, 
Красин Каракоцев


